
 

           

 

 

 
 
             Zápis ze zasedání SR GCA č.9/2022 

               ze dne 10.10.2022 

 

 
Přítomni: JUDr.J.Kovář, Ing. J. Sedláček, Ing. M. Hlaváč, Ing. R. Varta 

Ing.M.Kučerka, Paní V.Kozáková                                                                                
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Omluveni:                                                                                                                  

                                                                  

Mgr.R.Vrbka                                                                                 1 

 

 

1. Kontrola úkolů:                                                                                                                                                                                                                                                 

 

1.1. Z důvodu omluvené nepřítomnosti vedoucí TCM byl bod TCM odložen na příští 

zasedání SR GCA.                                                                                                               

Po jednání s vedením hřiště zapracovala vedoucí TCM slečna Šmejkalová připomínky 

G.I.A. do koncepce TCM a předala členům SR. 

Členové SR doplní své poznámky do již zpracované koncepce tak, aby bylo další 

jednání o koncepci konstruktivní a bylo možné na příštím zasedáni tento bod uzavřít.          

 

1.2. SR GCA diskutovala o jednotlivých bodech přípravné konference ČGF, zejména o 

rozpočtu ČGF, dále o úbytku členů ČGF atd. 

SR GCA zavázala delegáta konference za GCA Ing.M.Hlaváče, aby prosazoval 

požadavky, které by vedli k revizi rozpočtu a výsledků hospodaření ČGF. 

 

SR GCA navrhuje JUDr.Martina Šebka za kandidáta na člena Rozhodčí komise ČGF. 

 

1.3. Ing.J.Sedláček informoval o závěrech z jednání, kterého se za G.I.A. zúčastnili pan 

Válka a Ing. Hlaváč a za GCA Ing.Sedláček. Hlavním bodem jednání byla výše inflace, 

která by podle vedení G.I.A.  měla být zohledněna ve výši ročních členských poplatků.                                                              

Ing. Sedláček a Ing. Hlaváč připraví návrh výše ročních členských poplatků pro rok 

2023 a předloží na příštím zasedání SR GCA. 

 

1.4. Ing. J. Sedláček navrhl kritéria, podle kterých budou vyplaceny náhrady hráčům GCA. 

1. Individuální výsledky 

2. Účast soutěžích družstev GCA 

3. Postavení v žebříčku ČGF 

               SR GCA návrh jednohlasně schválila a pověřila Ing.J.Sedláčka zpracováním výpočtu  

               náhrad jednotlivým hráčům a trenérům. 

  

1.5. SR GCA obdržela dotace 350.tis. z Národní agentury sportovních klubů. 

  

2. Různé: 

 

2.1. Ing.R.Varta zodpověděl členům SR dotazy týkající se nadcházející konference STK 

ČGF. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Místo: Slavkov u Brna 

Zpracovala: Marta Svobodová 

Dne:11.10.2022 

Termín příští SR: 24.10.2022 v 16.00 hod. - online 

Za SR GCA:               

…………………………………………… 

 Prezident JUDr.Jiří Kovář                                         



 

 

 

 

 

                

 

 


